

image not found or type unknown



Everyone has a hobby. Someone is dancing, someone is playing a musical instrument, and someone who likes to do something with their hands.

My hobby is drawing. I started drawing at the age of 5. At first my drawings were noticed by the parents. Then I went to art school and started developing my skills. I also like to dance Armenian folk dances. I love cooking, cooking is my favorite Nutella cake.

But still my main hobby is drawing, because drawing gives me the joy of creativity, for it I forget about the troubles and worries of a hard day, I rest my soul when I pick up pencils and paints and begin to draw the images that come to my mind.

Most of all I love to draw nature. It can be a forest or a sun-drenched meadow, over the grasses of which colorful bright butterflies fly. It may be the river Bank, on which I often spend summer days, it may be a dear village to me, in which I often go to my grandmother. That's my hobby.

Перевод:

У каждого есть хобби. Кто-то танцует, кто-то играет на музыкальном инструменте, а кто-то любит что-то делать своими руками.

Мое хобби-рисование. Я начал рисовать в возрасте 5 лет. Сначала мои рисунки заметили родители. Затем я пошел в художественную школу и начал развивать свои навыки. Я также люблю танцевать армянские народные танцы. Я люблю готовить, приготовление пищи-мой любимый торт "Нутелла".

Но все же мое основное хобби-рисование, ведь рисование дает мне радость творчества, за ним я забываю о хлопотах и заботах тяжелого дня, я отдыхаю душой, когда беру в руки карандаши и краски и начинаю рисовать те образы, которые приходят мне в голову.

Больше всего я люблю рисовать природу. Это может быть лес или залитый солнцем луг, над травами которого летают разноцветные яркие бабочки. Это может быть берег речки, на котором я часто провожу летние дни, это может быть милая мне деревня, в которой я часто гощу у бабушки. Вот такое моё хобби